

Ctrip Customer Care

14 April 2008

武汉天河机场第二航站楼将启用

Terminal 2 (T2) of Wuhan Tianhe Airport Will Be Put into Operation

武汉天河机场第二航站楼（T2）建设工程已全面竣工。验收合格后，将于4月15日正式启用。

Construction of terminal 2 of Wuhan Tianhe Airport is completed. After it passes check, it will be put into operation on 15 April 2008.

一、航站楼简介

Introduction of T2

T2 航站楼分一个主楼和两个指廊，按“凹”字型组合布置，功能分区十分“讲究”：出发大厅、候机大厅、行李大厅和迎客厅依序排列。主楼有三层，地下一层，为设备间和停车场；地上两层，一楼为到达层，二楼为出发层，航站楼出发层和到达层中间设 4.0 米标高的夹层。T2 航站楼设有 72 个客票办理柜台，每个柜台可对应所有航班。

T2 consists of a main building and two corridors. T2 is designed as the shape of a Chinese word “凹”. T2 cares much about its functions. There are Departure Hall, Waiting Hall, Luggage Hall and Welcoming Hall. The main building consists of three floors. Equipment room and parking lot are on the underground floor. The Arrival Floor is on the first floor and the Departure Floor is on the second floor. There is 4 meters interlining which is set up between the Arrival and Departure floor. There are 72 counters for check-in. Each counter is available for all flights.

二、航站楼搬迁方案

Movement Scheme

如果 15 日能够顺利通航，当天将有部分航班迁至新航站楼；16 日将正式大面积“搬家”，湖北空港地服公司将安排当天的本地航班进场运营；17 日将有外地在汉运营的航空公司入场；18 日起将是在汉三家基地航空公司登场，当天有东方航空武汉公司及东星航空搬入指定位置；20 日南方航空湖北分公司入驻。5 天内，所有航空公司将全部完成“搬家”任务。

If the T2 can be put into operation on 15 April, partial flights will move in the new terminal that day. Massive movement will happen on 16 April, Hubei Aviation Port Ground Service Company will arrange the operation of local flights. Non-native airlines will move on 17 April. From 18 April, 3 base airlines will move. China Eastern Airlines Wuhan Branch and East Star Airlines will move to appointed place that day. China Southern Airlines Hubei Branch will move on 20 April. The movement of all airlines will be finished within 5 days:

Information Source:

http://www.whairport.com/news_read.jsp?nid=390

http://www.hb.xinhuanet.com/newscenter/2008-04/10/content_12927127.htm

Corporate Travel Management

www.ctrip.com